

# 聖堂報告

## 四旬期第四主日

15/03/2026

1. 本堂主伴同行小組為慶祝復活節，特別為本堂教友舉辦朝聖活動 - 「大澳文化朝聖之旅」，內容包括永助聖母小堂朝聖，茶粿製作，大澳觀光及豐富午餐。

日期：4月18日（星期六） 時間：上午10時至下午5時

費用：\$280（價錢已包括上述各項活動，車費及保險費用。）

歡迎各位教友踴躍參與。人數有限，額滿即止。有興趣教友可於彌撒後到聖堂辦事處外該小組諮詢站查詢及報名。

2. 為幫助教友在四旬期內，默想耶穌的苦難，反思基督藉十字聖架救贖了世界。本堂從四旬期首主日開始，逢星期五（20/3, 27/3），於晚上 7:15 分舉行「拜苦路」，歡迎大家一起參與。（請注意：時間為晚上 7:15 分）

3. 為增進教友靈修生活的成長，聖依納爵小堂將舉辦「靈修生活的傳承與分享聚會」。詳情如下：

日期：3月15日（今午） 時間：下午二時半至四時半

地點：聖堂一樓活動室（雅傳室 Faber Room）

主題：古今交融——「希望的傳承者」

語言：廣東話

講者：呂煥卿修女（沙爾德聖保祿女修會）

歡迎各位弟兄姊妹參與，幫助靈修生活的成長

4. 為表達各位弟兄姊妹對已離世亡者的思念及懇求天主憐憫，讓亡者早日獲享永恆安息。本堂將在每季第三個月，舉行「懷念亡者追思感恩祭」，有關安排如下：

**本季舉行**

日期：3月20日（星期五）

時間：（因應朝拜苦路）是次時間為晚上 8:15

地點：聖依納爵小堂

歡迎有意為追思亡者的弟兄姊妹出席。

5. 九龍華仁書院「公教聯會」舉辦「四旬期晚餐祈禱會」，主題為「盟約」；內容包括話劇表演，意識省察及晚餐時段，詳情如下。

日期：3月27日（星期五） 時間：晚上 6:00-8:30

地點：該校禮堂

門票方面，成人每位一百五十元，學生每位一百元。如欲購票，請於彌撒後到聖堂正門或聖堂辦事處外攤位查詢。

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位！

**St. Ignatius Chapel Announcement**  
**Fourth Sunday of Lent**  
**15<sup>th</sup> March 2026**

1. To celebrate Easter, **Volunteer Service Group** of our chapel is specially organizing a pilgrimage activity for parishioners - "Tai O Cultural Pilgrimage Tour," which includes a pilgrimage to the Our Lady of Perpetual Help Chapel, rice dumpling making, sightseeing in Tai O, and a sumptuous lunch.

**Date:** 18 April (Saturday)

**Time:** 10:00 am to 5:00 pm

**Fee:** \$280 (the price includes all the activities mentioned above, transportation and insurance).

All parishioners are welcome to participate. Places are limited and will be filled on a first-come, first-served basis. Interested parishioners can inquire and register at the group's information desk outside the chapel office after Mass.

2. During the Lenten period, our chapel will host "Stations of the Cross" in Chinese every Friday at 7:15 PM, specifically on March 20, and March 27. This reflection is an opportunity for parishioners to meditate on Jesus' suffering and consider how Christ redeemed the world through the Holy Cross. We invite everyone to join us for this meaningful experience.
3. In honor of our beloved brothers and sisters who have passed away, our chapel will hold a "Memorial and Thanksgiving Mass" during the third month of each quarter. The upcoming mass is scheduled for March 20, 2026 (Friday), at 8:15 PM, depending on the conclusion of the "Stations of the Cross." It will take place at St. Ignatius Chapel. All are welcome to join us in remembering and honoring the deceased.
4. The Catholic Association of Wah Yan College, Kowloon will be holding the Lent Gathering on the 27th of March (Friday) from 6pm to 8:30pm at the School Hall of Wah Yan College, Kowloon. The theme of the event is "Covenant". Activities include Gospel performances, reflections, hymnal singing and a dinner. Tickets are priced at \$150 for adults and \$100 for students. The event will be held in Cantonese.

If you are interested, you may visit the booth outside the main and right side entrance after today's mass.

The announcements mentioned above are displayed at the chapel entrances and have also been uploaded to the website of the chapel. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!